
 

SV - COVID-19 en studenten(huizen) 

 

Duizenden studenten in de lente op hun kamer. Het is moeilijk voor te stellen, maar achter veel 

Utrechtse deuren wonen wel heel grote ‘huishoudens’ samen. Studentenhuizen lijken toch een meer 

bijzondere positie in te nemen binnen de COVID-19 maatregelen. Met het oog op de 

volksgezondheid, deze bijzondere positie en de moeilijkheden die dit met zich meebrengt, hebben 

Student & Starter, VVD, CDA, PVV, Stadsbelang Utrecht, PvdA, D66 en SP de volgende vragen.  

 

Gisteravond werd duidelijk dat politie en handhaving veel waarschuwingen heeft uitgedeeld bij het 

Ina Boudier Bakker complex (IBB). In dit complex wonen groepen van 15 studenten in hetzelfde huis 

met een gemeenschappelijke woonkamer. De bewoners aten met elkaar buiten op het grasveld. De 

politie sprak de bewoners aan met de boodschap dat zij geen huishouden waren en daarom een 

boete zouden kunnen krijgen. Vandaag zou de politie een actie houden bij de IBB om bonnen te 

schrijven voor de groepen die buiten eten. Student & Starter ontvangt naast dit signaal meer 

signalen over onduidelijkheid van de maatregelen voor studentenhuizen.  

 

1. Kan het college toelichten of een studentenhuis telt als een huishouden, wanneer wel en 

wanneer niet?  

2. Kan het college aangeven of zo’n huishouden dan wel gezamenlijk naar buiten mag (met 

meer dan drie personen) of niet? Wat is richtlijn en wat is regel hierin?  

3. Veel studentenhuizen hebben geen tuin of binnenplaatsje. Is het toegestaan om met meer 

dan drie personen van een huishouden buiten te zitten om bijvoorbeeld te eten? En is dit te 

handhaven?  

 

Studentenhuizen doen hun uiterste best om aan de maatregelen te voldoen en hebben vaak zelf 

regels opgesteld voor het huishouden. Toch is niet altijd duidelijk voor hen of zij daarmee volledig 

voldoen aan de richtlijnen. Zo is het voor te stellen dat voor een huishouden van 15 mensen het niet 

wenselijk is dat iedereen drie verschillende mensen over de vloer kan hebben.  

 

4. Gelden de regels voor huishoudens op precies dezelfde wijze als voor studentenhuizen? Zo 

niet, waar zit het verschil?  

5. Veel studenten reizen heen en weer tussen ouders en studentenhuis. Wat is volgens het 

college hier de juiste handelswijze? Moet worden aangeraden zoveel mogelijk op dezelfde 

locatie te blijven?  

 

Student & Starter denkt dat het wenselijk is duidelijke richtlijnen te geven aan de specifieke 

doelgroep studentenhuizen.  

 

6. Is het college voornemens met woonbesturen en studentenverenigingen in gesprek te gaan 

en een gezamenlijke eenduidige richtlijn te presenteren voor het handelen van 

studentenhuizen in deze moeilijke periode?  

7. Wil het college met Rijksoverheid in gesprek over duidelijke richtlijnen voor studenten? 
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